



Protokoll styrelsemöte SBK

Plats: Solna-Sundbybergs BK
Tidpunkt: 2018-06-04 kl. 18:30
Protokoll nr: 5
Närvarande: Ann Carlson, Lennart Larsson, Jill Mellström, Lars Magnuson och Katarina Nyman
Anmäلت förhinder: Anna Löfblad och Anne-Christine Stareborn och

1. Mötets öppnande

- Ordförande Lennart Larsson öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordningen

- Styrelsen beslutade att fastställa den förelagda dagordningen.

3. Val av justerare, hela styrelsen inom 48 timmar

- Som extra justerare valdes Lars Magnusson.

4. Föregående protokoll och bevakningslista

- Justerat via mail men ej påskrivet.

5. Ekonomi

- Ekonomin är fortsatt god.
- Bytet av bank är nu klart, från Nordea till Handelsbanken. Sparkontot kommer att överföras från Nordeas konto till Handelsbanken.

6. Rapporter sektorer

6.1. Agility

Sektoransvarig: Ingen ansvarig.

Kontaktperson: Vakant

6.2. HUS

Sektoransvarig: Annika Hamilton

Kontaktperson: Jill Mellström, Österåkers BK

–



6.3. PR/INFO

Sektoransvarig: Anne-Christin Stareborn.

- Hemsidan uppdateras regelbundet.
- Anne-Christine har uppdaterat hemsidan med en ny mailadress till skyddslicensgruppen.
- Ann skall kontakta Anne-Christine för uppdatering av medlemsinformation och skapa en ny funktion med distriktets kontaktuppgifter, så de blir mer lättåtkomliga. Det skall även tas bort gammal information t.ex. NOM från 2015.

6.4. Rallylydnad

Sektoransvarig: Lotti Gerdling

Kontaktperson: Jill Mellström, Österåkers BK

- Ingen nytt att rapportera.

6.5. RUS

Sektorsansvariga: Maria Comstedt och Anna Löfblad

Kontaktperson: Anna Löfblad

- Ingen nytt att rapportera.

6.6. Patrullhund

Sektoransvarig: Susanne Hedlund

Kontaktperson: Lennart Larsson, SBK Stockholmsavdelningen

- Ingen nytt att rapportera.

6.7. Räddning

Sektoransvarig: Hans Stierna

Kontaktperson: Ann Carlson, SoSu BK

- Ingen nytt att rapportera.
- Distriktet avser att bidra med startavgift till räddning och patrullhundsekipage som startar i SM.

6.8. TÄS

Sektoransvarig: Lotta Wiklander

Kontaktperson: Ann Carlson, SoSu BK



- Det kommer hållas ett möte den 11 juni med distriktets klubbar angående 2019 år tävlingar.

7. VU-rapport

- Inga rapporter

8. Inkommande och utgående handlingar

- Inga inkommande eller utgående handlingar

9. Arbetsgrupper inom styrelsen

- Lennart informerade om Solvalla Husdjurshelg 11–12 augusti.

10. Sektormöte

- Det beslutade sektormöte den 11 juni har tyvärr blivit inställt på grund av att flera sektorer inte kunde närvara. Styrelsen beslutade att hålla mötet i höst istället

11. Övriga frågor

- GDPR, Lasse skriver en textmall angående GDPR till distriktets sektorer.
- Lennart skickar förslag till text angående GDPR att lägga upp på hemsidan.
- Ny skyddslicensgrupp kommer inom kort att tillsättas.

12. Nästa möte

- 22 augusti

13. Mötets avslutande

- Mötet avslutades 20:30

Lennart Larsson
Ordförande

Ann Carlson
Sekreterare